

# National Yang-Ming University

## Institute of Food Safety and Health Risk Assessment

(Master program / Foreign students)

### 碩士班修業要點 Degree requirements

#### 一、修業年限： Year of study

2~4 年 (不包括休學年限 2 年)，如成績優異欲提前畢業者，得由指導教授提出，經所務會議通過後，始得申請。

2~4 years (excluding suspension for a maximum of 2 years). If the student has excellent grades and wants to graduate in advance, it must be proposed by the advisor, and the application can only be made after passing the Institute Council.

#### 二、畢業學分： Graduation credits

(一) 除畢業論文 (6 學分) 外至少須修滿 24 學分，必修科目：1. 食品安全與管理一及二 (Food Safety and Management I & II) 共計四學分 (上下學期各 2 學分)、2. 食品毒理學 (Food toxicology) 二學分、食品安全風險評估 (Food safety risk assessment) 二學分、4. 學術研究倫理 0 學分。專題討論 (Seminar) 最多四學分 (每學期各一學分)。選修課程：其他課程得修習所內外 (含校際選課) 相關課程 (參閱 <http://ymic.ym.edu.tw/Downloads/courselist-201908.pdf>)，且須要指導教授同意。

Aside from graduation thesis (6 credits), one must take 24 credits of courses at least. Required courses: Food Safety and Management I & II (4 credits, 2 credits each semester), Food toxicology (2 credits), Food safety risk assessment (2 credits), Academic research ethics (0 credit) and Seminar (max. 4 credits, 1 credit each semester); Elective courses: the relevant credits courses must be taken in and out of the institute (including inter-school programs) (please refer to <http://ymic.ym.edu.tw/Downloads/courselist-201908.pdf>) and the advisor must agree.

#### 三、學術活動要求： Requirements of academic activity

在學期間參加學術研討會，並需張貼論文壁報 (畢業前至少一次)。

During the period of study, attend academic conference and post a poster (at least once before graduation).

#### 四、申請畢業論文考試應具備之條件： Requirements for application of examination

of the graduation thesis  
修畢應修習之學分。

Complete taking all of the required credits (24 credits, including compulsory credits).

五、申請畢業論文考試：Application of examination for graduation thesis

(一) 具備申請畢業論文考試之條件後，於每學期開始皆可辦理口試（截止日每學期另行公布），申請期間請至入口網站登載申請，申請表經指導教授和學生本人簽名後送自所辦公室。

When the student is equipped with the requirements of examination for graduation thesis, proposal defense can be conducted at the beginning at every semester (deadline will be announced every semester). During the application period, please go to the school entrance website to post the application. The application form should be signed by the advisor and student and sent to the Institute Office.

六、離校手續及繳交論文：Leaving school procedures and hand-over of thesis

依校方規定辦理離校手續，並繳交修訂完成之學位論文三本予所辦公室、圖書館和註冊組存檔（各一本）。

Based on the stipulated school-leaving procedures for administration, the student has to hand over three copies of the completed degree thesis for filling at the Institute Office, Library, Registrar's Office (one each).